



KSSC FRIDAY PICKLEBALL OPEN TOURNAMENT

1. Date: Friday, February 6, 2026
2. Venue: Pickleball Hall, King Square Sports Center
3. Event: Over 100 Years of Age Men's Doubles
Note: 100 years is the combined age for a pair. Each individual player must be at least 45 years old to participate.
4. Prizes: First place \$300; Second place: \$150; Third place: 2-court free booking.
5. Capacity: 8 entries per event. First come first serve. Organizer reserve the right to cancel an event due to insufficient entries.
6. Ball & Court: Orange-color ONIX Indoor Pickleball, hardwood floor.
7. Fees: \$80 per pair.
8. Registration: Online registration:
<https://www.tournamentsoftware.com/tournament/E1CFD598-A369-4F24-ACF9-BD52F254E381> or e-mail entry form to: kingsquaresportscentre@gmail.com or at the front desk.
9. Entry Deadline: January 31, 2026
10. Competition Rules:
 - a. The competition will be organized in two stages: group round-robin and knockout.
Stage 1: The 8 entries will be divided into two groups of four pairs to play round-robin to determine the ranking. All advance.
Stage 2: Cross elimination to determine the final order. Each pair will play 6 matches per event.
 - b. Rally scoring, one game determines the winner. The first pair to score 21 points wins the match. When a team/pair scores 10 points, the two teams/pairs will exchange ends. When a team/pair reaches 20 points, the team/pair must hold the right to serve in order to score. In group round robin, if score reaches 20:20, the first pair/team scores the 21 point wins the match. In the second stage, If the score reaches 20-20, then the team/pair leading by 2 points wins the game. if 24-24, the team/pair reaching 25 points first wins the game.
 - c. One time-out of one minute is allowed for both parties per match. The pair calling time-out can reposition its players, and both teams can reposition their players when exchanging ends at the half-time.
11. Other:
 - a. All participants are required to purchase their own personal accident insurance, and will be responsible for any accidents during the tournament.
 - b. Participants should abide by the rules of the competition, the rules of the venue and the relevant arrangements of the organizer, and maintain good sportsmanship and a fair competition attitude.

Entry Form

Name: _____ / _____ Gender: _____ Age: _____

Ratings: _____; Phone: _____; Email: _____

Partner's Name/Age/Gender/Rating:

_____ / _____ / _____ / _____ / _____.

Entry fee paid: \$ _____ CAD

Signature: _____

Date: _____

DISCLAIMER: By signing this entry form, I hereby waive any claim, action or demand for any loss, damage or injury against any of the organizers, sponsors and the King square Sports Centre (KSSC). I agree to abide by the rules of the King square Sports Center (KSSC) venue and the decisions of the tournament officials. I assume full risk and responsibility for participating in this tournament.

王府体育中心星期五匹克球锦标赛

1. 日期: 2026 年 2 月 6 日 (星期五) 上午 9:00 点

2. 地点: 王府体育中心匹克球馆

3. 比赛项目: 100 岁以上男子双打
注: 年龄是指两位选手年龄之和, 单个选手的年龄至少要在 45 岁以上 (1981 年 1 月 1 日前出生)。

4. 奖励: 第一名\$300; 第二名\$150; 第三名: 免费订场 2 个。

5. 名额: 限 8 个名额, 先到先得。主办方保留因报名人数不足而取消赛事的权利。

6. 球与场地: 橘色 ONIX 室内皮克尔球, 硬木地板。

7. 费用: 每对选手每项比赛\$80。

8. 报名: 在线报名:
<https://www.tournamentsoftware.com/tournament/E1CFD598-A369-4F24-ACF9-BD52F254E381>, 或将报名表发送至:
kingsquaresportscentre@gmail.com。

9. 报名截止日期: 2026 年 1 月 31 日

10. 比赛规则:
a. 比赛将分为两个阶段进行: 小组循环赛和淘汰赛。
第一阶段: 8 支参赛队伍将被分为两个小组, 每组 4 支队伍进行循环赛以确定排名。所有队伍均晋级。
第二阶段: 交叉淘汰赛以确定最终名次。每对参赛者将有 6 场比赛可打。
b. 每球得分制, 一局决定胜负。率先获得 21 分的队伍获胜。当一队/对得分达到 10 分时, 两队/对将交换场地。当一队/对得分达到 20 分时, 该队/对必须持有发球权才能继续得分。小组赛中若比分为 20: 20, 则率先获得第 21 分的队伍获胜; 淘汰赛时一方必须领先 2 分方才获胜。若比分为 24: 24, 则率先达到 25 分的队伍/对获胜。
c. 每场比赛双方各可申请一次一分钟的暂停。申请暂停的一方可调整两名选手站位, 双方在半场换边时均可调整两名选手的站位。

11. 其他:
a. 所有参赛者需自行购买个人意外保险, 并自行承担比赛期间发生的任何意外责任。
b. 参赛者需遵守比赛规则、场地规定及组委会相关安排, 保持良好体育道德和公平竞争态度。

报名表

姓名: _____ / _____; 年龄: _____ 性别: _____ 等级分: _____

电话: _____; 邮箱: _____

搭档姓名/性别/等级分:

_____ / _____ / _____ / _____ /

报名费已支付: \$ _____ CAD

签名: _____ 日期: _____

免责声明: 本人签署本报名表, 即放弃对任何组织者、赞助商及王府体育中心 (KSSC) 提出的任何索赔、诉讼或要求, 包括但不限于因参与本赛事所导致的任何损失、损害或伤害。本人同意遵守王府广场体育中心 (KSSC) 场地的相关规定及赛事官员的裁决。本人自愿承担参与本赛事的全部风险及责任。